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سرویس سیاسی -نام هایی مانند محمدفرزاد 
میرزایی قلعه، محمدعلی ابوطالبی و جمشید حمزه 
زاده بــه عنوان گزینه هــای احتمالی برای تصدی 
معاونــت گردشــگری  وزارت میراث فرهنگی 
مطرح شده است، اما هنوز هیچ تصمیم قطعی در 
این خصوص اتخاذ نشده است. سرویس سیاسی - 
گمانه زنی ها درباره اشخاصی که قرار است عهده دار 
معاونت گردشگری وزارت میراث فرهنگی شوند 
همچنان در جریان اســت و نــام افرادی همچون 
محمدفرزاد میرزایی قلعه، محمد علی ابوطالبی و 
جمشید حمزه زاده  در لیست گزینه های احتمالی 

انتصاب در این سمت مشاهده شده است.
درباره گزینه های معاونت گردشگری 

وزارت میراث
»محمدفرزاد میرزایی قلعه« که به نظر می رسد 
جدی ترین گزینه برای تصدی معاونت گردشگری 
وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
اســت، دارای مدرک دکتری گردشگری است و 
مســئولیت های مرتبط زیادی در این خصوص 
داشته است که اگر »رضا صالحی امیری« به سمت 
انتخاب این گزینه برود، انتخابی هوشمندانه انجام 

داده است. 
میزرایی به عنوان یکی از گزینه های احتمالی 
معاونت گردشــگری وزارت میراث فرهنگی در 
سوابق خود مدیر کلی گردشگری میراث فرهنگی 
و صنایع دســتی مناطق آزاد کشور را برعهده دارد 
و مدرس این حوزه نیز هست.  دیگر گزینه مطرح 
برای تصدی مســئولیت معاونت گردشــگری 
وزارت میراث فرهنگــی »محمد علی ابوطالبی« 
است که در ســوابق اجرایی خود مدیریت گروه 
هتل های پارســیان، سرپرستی شرکت هتل های 

پارســیان و مدیر عامل هتل پارسیان آزادی، مدیر 
عاملی موسسه دانشــمند، مدیر عامل هتل کوثر 
اصفهان و عضو هیئت مدیره هلدینگ سیاحتی و 
مراکز تفریحــی  را دارد. انتصابی که به نظر دارای 
تعارض منافع اســت. »جمشید حمزه زاده« گزینه 
سوم تصدی معاونت گردشگری است و در کارنامه 
اجرایی خود ریاســت جامعه هتل داری، مدیریت 
هتل های لاله، تدریس در دانشگاه علامه طباطبایی 
و مدیر عاملی شــرکت سرمایه گذاری گروه های 

هتل پارس را دارد.
معاونت گردشــگری وزارت میراث 

فرهنگی در یک نگاه
این بخش مسئولیت هدایت و توسعه صنعت 
گردشگری کشور را بر عهده دارد و تلاش می کند تا 
با ایجاد زیرساخت های مناسب، جذب گردشگر، 
ارتقای کیفیت خدمات و همکاری با سایر بخش ها، 
سهم گردشگری در اقتصاد کشور را افزایش دهد. از 
دیگر وظایف معاونت گردشگری وزارت میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی می توان به این 

موارد اشاره کرد:
- برنامه ریزی، هماهنگی و تقســیم کار بین 

کارکنان و راهنمایی و آموزش آنها
- تبیین و تصریح موازین، مقررات و اصول 
ناظر بر انجام فعالیت های گردشــگری در سطح 
اســتان برای کارکنان تحت سرپرســتی براساس 

موازین و مقررات تعیین شده
- برنامه ریزی و تعیین مکانیسم های اجرایی 
برای گردآوری آمار و اطلاعات و ســایر شاخص 
های ضروری گردشگران داخلی و خارجی و …

- بررسی پتانسیل و ظرفیت های گردشگری 
استان و راه های بسط و توسعه آنها و ارائه نظرات، 

پیشــنهادات و طرح های لازم به حوزه ســتادی 
سازمان و سایر واحدهای ذیربط

- برنامه ریزی و انجام اقدامات اجرایی لازم 
برای نظارت مســتمر بر نحوه فعالیت و مدیریت 
مجامع و مراکز گردشگری، جاذبه های توریستی 
و سایر اماکن و تأسیسات ذی ربط در قالب مقررات 

مربوط
- برنامه ریزی و انجام اقدامات اجرایی لازم 
برای نظارت مستمر بر نحوه فعالیت اماکن اقامتی، 
هتل ها، مهمانســراها، دفاتر خدمات مسافرتی و 
چگونگی رعایت استانداردها توسط آنان براساس 

دستورالعمل ها و مقررات مربوط
- بررســی نظرات و پیشنهادات گردشگران 
به صورت ادواری و انجام اقدامات اصلاحی لازم 

برای رفع کاستی ها و ارتقای سطح خدمات
- ارائه و اجرای راهکارهای لازم برای جلب 
همکاری تشکل های غیردولتی در حفظ و توسعه 
فعالیت های زیربنایی گردشگری در سطح استان 

با همکاری سایر معاونت ها
- راهنمایی، هدایــت و حمایت متقاضیان 
برای ایجاد و توســعه فعالیت های گردشگری در 

سطح استان
- ارائه طریق برای اختصاص تســهیلات و 

خدمات لازم به گردشگران در سطح استان
- ارزشیابی فعالیت ها، طرح ها و برنامه های 

گردشگری استان به صورت ادواری
- ارزشیابی عملکرد کارکنان و هدایت آنها

- ارائه گزارش های تخصصی از وضعیت و 
شــرایط، امکانات و نیازهای گردشگری در سطح 
استان و تسهیلات گردشگری، همچنین آمارهای 

کمی و کیفی گردشگران

سرویس سیاسی - سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس دوازدهم از تصویب 
تعطیلی روز پنجشنبه به استثنای برخی دستگاه های اجرایی ضروری مانند گمرک، 
بیمارســتان هاف ســازمان امور مالیاتی و این قبیل دستگاه ها در جلسه کمیسیون 
اجتماعی مجلس خبر داد و دیگر عضو این کمیسیون گفت که در اصلاحیه مزبور 

هنوز در مورد وضعیت شاغلان کارگری بحث نشده است. 
ولی داداشی، نماینده مردم آستارا و سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس در 
تشــریح جزئیات نشست این کمیسیون گفت: مهم ترین دستور کار جلسه امروز 
بررسی لایحه اصلاح ماده )۸۷( قانون مدیریت خدمات کشوری )اعاده از شورای 
نگهبان( با حضور نمایندگان ســازمان اداری و استخدامی کشور، معاونت قوانین 
مجلس شــورای اسلامی، مرکز تحقیقات اسلامی قم، مرکز پژوهش های مجلس 
شــورای اســلامی بود. این لایحه به منظور کاهش ســاعات کاری در هفته از ۴۴ 
ساعت به ۴۰ ساعت و تعطیلی یکی از روزهای هفته در مجلس یازدهم و کمیسیون 
تخصصی اجتماعی بررسی و سابقاً شنبه به عنوان روز تعطیل تصویب شده بود، 
که شورای نگهبان به این مصوبه ایراد گرفته بود. وی با بیان اینکه طبق قانون لایحه 
مذکور برای رفع ایرادات شورای نگهبان به مجلس و کمیسیون اجتماعی بازگشت 
داده شد، گفت: روز گذشته مجدداً در کمیسیون اجتماعی بحث و بررسی و مقرر 
شــد روزهای پنجشــنبه تعطیل و روزهای شنبه تا چهارشنبه به عنوان روز کاری 
تعریف شود. همچنین در این جلسه ۴۰ ساعت کاری از شنبه تا چهارشنبه برآورد 

شــد. نماینده مردم آستارا در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: البته یک سری 
از دســتگاه های ضروری مانند گمرک، ســازمان امور مالیاتی، بیمارستان ها و این 
قبیل دستگاه های اجرایی که ضرورتاً باید برقرار باشند، استثنا شدند. مثلًا ما بحث 
صادرات و واردات را در گمرک داریم، لذا گمرک نمی تواند تعطیل باشد؛ چراکه اگر 
بحث تجارت تعطیل شود، خسارت زیادی به اقتصاد کشور وارد می شود. بنابراین 
پنجشنبه برای گمرک، سازمان امور مالیاتی، مراکز درمانی و این قبیل دستگاه ها که 

ضروری اند تعطیل نیست.
 سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس با اشاره مجدد به اینکه کلیات بحث 
تعطیلی روز پنجشنبه و کاهش ساعات کاری به ۴۰ ساعت در هفته در جلسه روز 
گذشته این کمیسیون مصوب شد؛ اضافه کرد: در بحث دستگاه هایی هم که از این 
مصوبه مســتثنی شدند، مصداق تعیین دستگاه به سازمان برنامه و بودجه، سازمان 
اداری و امور استخدامی و معاونت های ریاست جمهوری واگذار شده که کدام ها 
ضرورتاً باید برقرار باشــند. در همین راستا مجید نصیرپور دیگر عضو کمیسیون 
اجتماعی درباره تعیین تکلیف وضعیت شاغلان کارگری در پی این مصوبه به ایلنا 
گفت: جمع بندی در این مورد به جلسه آینده موکول شد ادامه بحث درباره رسیدگی 
به اصلاح ماده ۸۷ قانون قانون مدیریت خدمات کشوری )اعاده از شورای نگهبان( 
ان شاالله روز سه شنبه انجام می شود و جمع بندی صورت خواهد گرفت و در این 

اصلاحیه هنوز در مورد وضعیت شاغلان کارگری بحث نشده است.

چه کسی بر کرسی معاونت گردشگری وزارت میراث فرهنگی می نشیند 

تصویب تعطیلی پنجشنبه ها در کمیسیون اجتماعی مجلس

سیاسی

عارف گفت: دولت یارانه و ارز ترجیحی می دهد و بنابراین باید نقش حاکمیتی آن را بپذیریم که این نقش را در قالب دستگاه ها و وزارتخانه ها دنبال می کنیم 
اما بحث اصلی این است که باید ضرورت ادامه  تشکیلات ستاد تنظیم بازار و سطح دخالت دولت در تنظیم بازار را به طور مشخص تعیین کنیم و این در حالی 
است که فصل الخطاب ما قانون برنامه هفتم توسعه است. معاون اول رئیس جمهور گفت: راهبرد دولت چهاردهم در چهارسال آینده، ثبات اقتصادی است و 

کالاهای اساسی باید با قیمت عادلانه در اختیار مردم قرار گیرد.  

عارف معاون اول رئیس جمهور:

اگر اعمال نادرستی باعث افزایش تورم و بی ثباتی قیمت ها 
شود مردم از ما می پرسند پس شعارهایتان چه شد؟ 

سرویس سیاسی -  محمدرضا عارف در اولین 
جلسه ســتاد تنظیم بازار که با حضور وزرا و مدیران 
سازمان های ذیربط در حوزه تنظیم بازار برگزار شد، 
با بیان اینکه عمر نزدیک به سه دهه »ستاد تنظیم بازار« 
بیانگر آن اســت که این ستاد انصافاً در مقاطعی موفق 
بوده اســت، گفت: اما واقعیت آن است که با تمام این 
موفقیت هــا، در بحث نظارت ضعف داشــته ایم که 
امیدواریم در دولت چهاردهم این ضعف ها برطرف 

شود. 
وی افزود: ما اکنون در شرایط تحریمی قرار داریم 
و این در حالی است که راهبرد دشمن، بی ثبات سازی 

اقتصادی و ایجاد نارضایتی است و در چنین شرایطی 
ما به عنوان دولت و پیشــانی حاکمیت باید ببینیم با 
چه ســازوکاری می توانیم نقش حاکمیتی خود را به 
درستی اجرا کنیم تا مردم بتوانند زندگی خوبی داشته 
باشند.  معاون اول رئیس جمهور گفت: دولت یارانه 
و ارز ترجیحی می دهد و بنابراین باید نقش حاکمیتی 
آن را بپذیریــم که این نقش را در قالب دســتگاه ها و 
وزارتخانه ها دنبال می کنیم اما بحث اصلی این است که 
باید ضرورت ادامه  تشکیلات ستاد تنظیم بازار و سطح 
دخالت دولت در تنظیم بازار را به طور مشخص تعیین 
کنیم و این در حالی است که فصل الخطاب ما قانون 

برنامه هفتم توسعه است.  عارف افزود: دغدغه دولت، 
تثبیت قیمت  کالاها و خدمات است، اکنون با آرامشی 
که ایجاد شده است، مردم امیدوار شده اند و اگراعمال 
نادرستی باعث افزایش تورم و بی ثباتی قیمت ها شود 
مردم از ما می پرسند پس شعارهایتان چه شد؟  معاون 
اول رئیس جمهور در ادامه با بیان اینکه راهبرد دولت 
چهاردهم در چهار سال آینده، ثبات اقتصادی است و 
کالاهای اساسی باید با قیمت عادلانه در اختیار مردم 
قــرار گیرد، تاکید کرد ما نمی توانیم تنظیم بازار را رها 
کنیم، ما به اصناف احترام می گذاریم اما آیا اصناف در 

نظارت بر قیمت ها توفیق کامل داشته اند؟
 جلســه ستاد تنظیم بازار با محوریت نظارت بر 
بــازار و راهبردهای دولــت در جهت »ایجاد ثبات«، 
»پایدارسازی اقتصاد« و »بررسی سازو کارهای قانونی 
برای اعمال نقــش حاکمیتی دولت در ایجاد ثبات و 
کنترل بازار« برگزار شــد.    در این جلسه پس از بیان 
گزارش »سیر تحول سیاست ها و اقدامات انجام شده 
در حوزه تنظیم بازار«، توســط وزیر صمت، اعضاء 
بر ضرورت تنظیم بازاراقلام معیشــتی اساسی که بر 
زندگی مردم به طور مســتقیم اثرگذارند تأکید کردند 
و بر این اســاس، معاون اول رئیس جمهور، وزارت 
صمت و سازمان برنامه و بودجه و مدیران وزارتخانه ها 
ودستگاه های مربوط را موظف کرد تا به استناد قانون 
برنامه توســعه هفتم و با نگاه بلندمدت و با رویکرد 
»حداقل مداخله دولت«، نسبت به تنظیم آیین نامه ها 
و دستورالعمل های مربوطه در این حوزه اقدام کنند.  

سرویس سیاسی - دیدار اخیر 
سعید محمد با رحمت اله بیگدلی و 
انتشار سخنانش درباره دخالت های 
خانواده رئیسی، موجی از واکنش ها 
را در فضای سیاسی کشور به همراه 
داشــت. ایــن تحولات، نشــان از 
تغییــر موضع محمد از جناح تندرو 
اصولگــرا به ســمت اصلاح طلبان 
دارد؛ تغییری که هم با استقبال و هم 
با انتقادات شدید روبه رو شده است.

 رحمت الــه بیگدلــی، فعال 
سیاســی اصلاح طلــب، در توییتی 
گزارشی از دیدار خود با دکتر سعید محمد منتشر کرد که با واکنش های گسترده ای 
در فضای سیاســی کشــور همراه بود. بیگدلی در این توییت مدعی شد که در این 
دیدار، ســعید محمد به مشکلات و دخالت های خانم جمیله علم الهدی، همسر 
ابراهیم رئیســی، در دوران ریاست جمهوری رئیسی اشاره کرده است. او از جمله 
گفت که خانم علم الهدی در بسیاری از تصمیم گیری های کلیدی و عزل و نصب ها 
نقش داشته و سعید محمد برای ارتباط با رئیسی مجبور به توجیه علم الهدی بوده 
است. همچنین، سعید محمد به انتصاب حسین شمسیان، از نزدیکان دکترسعید 

جلیلی، در مناطق آزاد تحت فشارهای علم الهدی و رئیسی اشاره کرده بود.
بیگدلی در توییت خود بیان داشت که سعید محمد به دلیل حمایت از مسعود 
پزشــکیان، چهره اصلاح طلب، تحت فشار است و همین موضوع باعث شده که 

مانع انتصاب او به سمت های جدید شوند.
چند ساعت پس از انتشار این توییت، سعید محمد با انتشار توییتی اعلام کرد 
که این ادعاها بدون هماهنگی با وی منتشــر شده و او احترام زیادی برای خانواده 
شهید رئیسی قائل است. او نقد خانواده شهید رئیسی در فضای مجازی را به صلاح 
ندانســت و تاکید کرد که مواضع رســمی خود را تنها از طریق رسانه های رسمی 

اعلام می کند.
نکته حائز اهمیت این اســت که سعید محمد در این توییت نه صحبت های 
بیگدلی را تکذیب کرد و نه آنها را رد نمود، بلکه تنها بیان داشــت که نقد خانواده 

رئیسی به صورت عمومی و در فضای مجازی به صلاح نیست.
این واکنش ســعید محمد با موجی از حمایــت و مخالفت در میان کاربران 
اصولگرا روبرو شــد. برخی از اصولگرایــان وی را به دلیل این موضع گیری های 
جدیدش به چالش کشیدند. از جمله عبدالرضا داوری، که به سعید محمد توصیه 
کرد به جای ورود به عرصه سیاسی، به حوزه های فنی و عمرانی بازگردد و پروژه های 
ملی را برعهده گیرد. کاربران اصولگرا به وی توصیه کردند که از سیاست کناره گیری 

کند و فعالیت های عمرانی خود را ادامه دهد.
این اتفاقات نشان دهنده چرخش مهمی در موقعیت و رویکرد سیاسی سعید 
محمد است. او که پیش تر مواضع نزدیکی به جناح تندرو اصولگرا به ویژه دکتر سعید 
جلیلی و علی اکبر رائفی پور داشت، اکنون با تعاملاتش با چهره های اصلاح طلب 
مانند رحمت اله بیگدلی، به نظر می رســد به دنبال بازتعریف جایگاه سیاسی خود 
است. انتقادهای غیرمستقیم از دوران رئیسی و دخالت های خانواده او، شاید نشان 
از تلاش محمد برای فاصله گرفتن از جریان های تندرو و نزدیکی به اصلاح طلبان 
دارد. با این حال، واکنش ســریع او به این اظهارات و فشارهای اصولگرایان نشان 
می دهد که وی هنوز کاملًا آماده ورود به این تغییر موضع نیست و در حال سنجش 
شرایط سیاسی برای موقعیت یابی جدید خود است. این تعارض می تواند جایگاه 

او را در هر دو جناح تضعیف کند.
از طرفی سعید محمد در توییت خود به طور مستقیم صحبت های رحمت اله 
بیگدلی را تکذیب نکرد و تنها نقد عمومی خانواده رئیسی را به صلاح ندانست، 
به نوعی تأیید ضمنی از نفوذ و دخالت های خانواده رئیسی در عزل و نصب ها به 
شــمار می آید. این موضوع نشان می دهد که جایگاه خانواده رئیسی، به ویژه خانم 
علم الهدی، در تصمیم گیری های کلیدی دولت رئیسی فراتر از نقش های معمول 
بوده و حتی افرادی مانند سعید محمد نیز مجبور به هماهنگی با او بوده اند. این نفوذ 
و کنترل در امور اجرایی، به ویژه در موضوعاتی مانند انتصابات، می تواند یکی از 
دلایل نارضایتی برخی افراد از دولت شــهید رئیسی و علت کناره گیری برخی از 

چهره های اصولگرا از حمایت بی قید و شرط از او باشد؟
درپایان؛ انتشار گفتگوهای محفلی و درگوشی در فضای عمومی، به ویژه در 
عرصه سیاست، نشان دهنده تغییر رویکرد در مدیریت اختلافات و انتقادات است. 
این نوع افشاگری ها معمولاً در پی ناامیدی از سازوکارهای داخلی و ناتوانی در حل 
مسائل پشت پرده و هم از شکاف ها و نارضایتی های موجود درون جناحی حکایت 
دارد. چنین اقداماتی می تواند به بی اعتمادی در میان چهره های سیاسی دامن بزند.

سرویس سیاســی - رئیس 
کمیسیون اجتماعی مجلس شورای 
اســلامی گفت: ما ســعی می کنیم 
حداکثر همکاری را با دولت داشته 
باشیم و قوه مجریه هم باید خود را 
متعهد بداند که درکنار مجلس قرار 

بگیرد.
عبــاس بابایــی کارنامی  در 
مورد تعامل دولت و مجلس، گفت: 
مجلس بعد از ۲۳سال به کل کابینه 
پیشنهادی رئیس جمهور رأی اعتماد 
داد و برادری خود را ثابت کرد. این 
نشان می دهد که اکثریت مجلس تصمیم گرفته است که حداکثر تعاملات با دولت 
را داشته باشد.وی با اشاره به موضع گیری های رئیس مجلس در مورد همکاری 
بــا دولت، افزود:آقای قالیباف هم با صراحت بیان کردند، آنهایی که می خواهند 
علیه منافع دولت لانه زنبور درست کنند منتظرهستند تا دولت لغزش کند و بعد 
بگویند ما قبلا پیش بینی کرده بودیم، از این رو او)رئیس مجلس( این را تذکر داد 
و ســعی کرد فضای کشور را به سمتی ببرد که مجلس در کنار دولت قرار گیرد، 
ضمن آنکه تفکیک قوا در جایگاه خود محفوظ است و مجلس هم رسالت خود 
را در بعُد نظارتی انجام می دهد. نماینده مردم ساری در مجلس خاطر نشان کرد: 
ما در بحث اصلاح قوانین، تعاملات حداکثری، نظارت و تامین اعتبار پشــتیبان 
دولت هستیم و این قاعده را برای پیشرفت کشور در دستور کار خود قرار می دهیم.
بابایی کارنامی اضافه کرد: برخی نمایند گان می خواهند خودشان را مطرح 
کنند و فکر می کنند اگر دولت را بزنند و به آن گیر دهند قهرمان می شوند. این جزو 
ضعف های فرهنگی است که در گذشته بوده و الان هم وجود دارد، اما الحمدالله 

اکثریت نمایندگان به دنبال تعامل حداکثری با دولت هستند.
وی با اشــاره به ســخنان مقام معظم رهبری که فرمودند:»موفقیت دولت 
موفقیت نظام است«، گفت: ما سعی می کنیم حداکثر همکاری را با دولت داشته 
باشیم و دولت هم باید خود را متعهد بداند که درکنار مجلس قرار بگیرد و مجلس 

را در رأس امور بداند و جایگاه مجلس را قبول داشته باشد.
رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه هدف همه 
مسئولان در نظام جمهوری اسلامی باید رفع مشکلات معیشتی مردم باشد، گفت: 
اولویت کاری دولت و مجلس رفع مشکلات معیشتی مردم است و امیدواریم که 

قوای سه گانه بتوانند در این مسیر گامهای اساسی بردارند.

سرویس سیاسی - در سطح کشور با کمبود معلم مواجهیم این درحالی است 
که جای پذیرش و جذب داریم اما کدها و ماده ها و تبصره هایی را اعمال کرده ایم 

که متاسفانه سد راه به کارگیری این عزیزان شده است.
یکی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه در سطح کشور با 
کمبود معلم مواجهیم، گفت: این درحالی است که جای پذیرش و جذب داریم 
اما کدها و ماده ها و تبصره هایی را اعمال کرده ایم که متاسفانه سد راه به کارگیری 
این عزیزان شده است؛ من خواهش می کنم که کد ۱۹ را حذف کنند؛ کدهای ۴، 

۵ و ۶ مانع جذب این عزیزان شده  است.
 سلام ستوده نماینده مردم مهاباد در مجلس شورای اسلامی در جلسه روز 
یکشــنبه ۲۵ شهریور ۱۴۰۳ صحن مجلس در نطق اضطراری خود با بیان اینکه 
»نباید فرصت ها را از دست دهیم و در فکر خدمت به مردم عزیز باشیم«، اظهار 
کرد: مردم ما مردمی با معرفت، دارای شــناخت، بصیر، آگاه و ولایتمدار هستند 
پس باید سعی کنیم که دل ملت ایران را با کارهای خوب و برنامه های پسندیده 

به دست آوریم.
 وی با تاکید بر لزوم توجه مسئولان به وضعیت معیشت مردم عنوان کرد: 
مسئولان و وزرا باید بی عدالتی و ناترازی ها را بردارند و در فکر راهکاری اساسی 
و رویکردی تاثیرگذار در تحولات اقتصادی کشور باشند. جوانان تحصیل کرده 
و جویای کار را دریابند و فرصت های شغلی فراهم کنند تا نخبگان و جوانان با 

استعداد ما از مرزها خارج نشوند.
 این نماینده مجلس همونین تاکید کرد: در ســطح کشــور با کمبود معلم 
مواجهیم این درحالی است که جای پذیرش و جذب داریم اما کدها و ماده ها و 
تبصره هایی را اعمال کرده ایم که متاســفانه سد راه به کارگیری این عزیزان شده 
است؛ من خواهش می کنم که کد ۱۹ را حذف کنند؛ کدهای ۴، ۵ و ۶ مانع جذب 
این عزیزان شده  است. معلمان نهضت سوادآموزی سالهاست که آرزوی استخدام 
دارند؛ این عزیزان باید تبدیل وضعیت و از بلاتکلیفی خارج شوند؛ همه اعم از 
سرباز معلمان، معلمان مدارس غیر انتفاعی، مربیان پیش دبستانی و نیروهای خرید 

خدمات همه باید جذب و استخدام شوند.
 ستوده عنوان کرد: باید نیروهای توانمند، مسئولیت پذیر صادق و عادل را 
وارد دســتگاه های دولتی کنیم. اگر امروز شاهد بی عدالتی ناترازی و مشکلات 
فراوان در همه بخش ها هستیم ناشی از عدم مدیریت و عدم نظارت بوده است. 
باید از کارشــکنی ها و دغل بازی ها دست برداشت و از انسان های سست عنصر 

و بی اراده فاصله گرفت.
وی همچنین با انتقاد از دریافت زیر میزی از سوی برخی از پزشکان، گفت: 
مســئولان باید این افراد را بیرون بیندازند چراکه تمام دشــواری ها، گرفتاری  و 

بدبختی های ما مربوط به رشوه گرفتن و دلال بازی است.
 این نماینده مجلس شورای اسلامی در ادامه با بیان اینکه »تابستان سختی 
را پشت سر گذاشتیم و قطعی برق و کمبود آب خسارات زیادی را به کشاورزان 
و روســتاییان عزیز وارد کــرد«، اظهار کرد: خواهش می کنم برای ســال آینده 
خاموشــی ها و قطعی مداوم برق مدیریت شــود چرا که این قضیه کمر کشاورز 

و تولید کننده را می شکند.
 ستوده همچنین با اشاره برخی از مشکلات و معضلات حوزه انتخابی خود 

خواستار توجه دولت به این مسائل شد.

سرویس سیاسی - معاون سیاسی جدید وزیر کشور در نخستین نشست با 
کارکنان حوزه معاونت سیاسی، به ترسیم خطوط کلی راهبردهای این معاونت در 
دولت چهاردهم پرداخت. علی زینی وند معاون سیاسی وزیر کشور با بیان اهمیت 
و جایگاه مهم معاونت سیاســی در اجرای رویکرد های رئیس جمهور محترم و 
مقام عالی وزارت بیان داشت: تاثیر معاونت سیاسی از سطوح کلان شروع شده و  
تا لایه های پایین مدیریتی تا سطح دهیاری ها گسترش پیدا می کند. بعنوان مثال 
عملکرد یک بخشدار بعضا دارای پیامدهای ملی است و گاها دیده شده است که 
یک مدیریت عاقلانه و هوشمندانه در سطح بخشداری باعث گردیده تا از برخی 
بحران ها که در شــرایطی می توانســت حتی ابعاد ملی پیدا کند جلوگیری شود و 

بالعکس آن هم البته درست است.
تفسیر درست معنای انتخابات اخیر و وفاق ملی مهم است

معاون سیاسی وزیر کشور افزود: در انتخابات اخیر مجموعه ای از کلیدواژه 
های جدید همچون انصاف و عدالت، وفاق، اجرای قوانین بالادستی  و ... را وارد 
سپهر سیاسی ایران نمود که ما بایستی تلاش کنیم تا نمود عملی این شعارها را وارد 
بدنه بوروکراسی کشور نماییم تا رویکرد رئیس جمهور محترم در عمل در شریان 
ها و بدنه دولت جاری شود. وی با بیان اینکه ما باید ابتدا تبیین درستی از گفتمان 
وفاق را در حوزه معاونت سیاســی بعمل بیاوریم افزود: البته وفاق معنی اش این 
نیست که ما دیدگاه های متضاد و بعضا متباین را در کنار هم بیاوریم و سپس دچار 
تعارضات عملکردی بشویم و بگوییم وفاق است، بلکه گفتمان وفاق می بایست 
حول محور سه پایه ایرانی - اسلامی - انقلابی بودن و رویکردهای اصلی رئیس 
جمهور محترم؛ همچون قانون اساسی، برنامه هفتم، سند چشم انداز، سیاست های 
کلی نظام باشد و چتر نظام را بر سر همه شهروندان ایرانی بگستراند و حداقل دافعه 

و حداکثر جاذبه را داشته باشد.
لزوم نگاه به درون در بهره گیری از نیروها و انتصابات

زینی وند افزود: با توجه به رویکرد دولت چهاردهم و وزیر محترم کشــور 
امیدواریم بیش از گذشــته به بدنه کارشناسی وزارتخانه و نیروهای متخصص و 
جوان موجود توجه شــود. وی تصریح کرد: لازمه این کار هم این است که ما می 
بایست در بکارگیری نیروها در ساختار مدیریتی  ابتدا نگاه به درون داشته باشیم  و 
نیروهای باتجربه داخل را در اولویت قرار بدهیم، و اگر لازم باشد که از بیرون هم 
نیرویی بیاوریم ، باید نیروهایی با اســتعداد و علاقه به ماندن و کارکردن در حوزه 
وزارت کشور باشند تا از آسیب های مهاجرت نیروی انسانی بعد از تغییر دولت 

ها مصون بمانیم.
 لزوم حمایت از فعالیت های حزبی

ســکاندار معاونت سیاسی وزارت کشور در خصوص لزوم تقویت فعالیت 
های حزبی در کشــور گفت: درســت اســت که ما با وضعیت مطلوب عملکرد 
ساختارهای حزبی در دنیا متاسفانه فاصله داریم اما این موضوع نباید ما را از تقویت 
و پشتیبانی از فعالیت احزاب کوچک تر غافل کند. به نظر من اشکالی ندارد که ما 
ازتعدد احزاب پشتیبانی اصولی کنیم و بالاتر از آن همه احزاب را با دید عادلانه و 
منصفانه که مد نظر ریاست محترم جمهور و مورد تاکید وزیر محترم کشور است 
مــورد حمایت قرار دهیم و زمینه نقش آفرینی آنها را در دولت چهاردهم و آینده 

سیاسی کشور مهیا کنیم.
 لزوم نهایی کردن دو لایحه جامع انتخابات و تقسیمات کشوری

علی زینی وند در زمینه قوانین انتخابات و تقسیمات کشوری نیز بیان کرد که 
رویکرد تدوین و یا اصلاح این قوانین باید رویکردی حاکمیتی و غیر جناحی باشد 
به گونه ای که دولت های مســتقر هر کدام به فراخور ســلیقه این قوانین را دست 
خوش تغییر ننمایند و در این راستا مهم ترین اقدام باید تلاش برای تدوین قوانین 

لایحه محور تا قوانین طرح محور باشد.
معاون سیاســی وزیر افزود: قوانین لایحه محور اصولا چون مبتنی بر سنت 
و عقبه تجربی طولانی هســتند کمتر دستخوش تغییر می شوند، لذا لایحه جامع 
انتخابات و لایحه جامع تقسیمات کشوری هم از این نظر مورد تاکید بنده هستند تا 
انشاالله با نهایی سازی هر دو لایحه ما شاهد تامین منافع عمومی و مصالح کشور و 
نظام باشیم و تا نهایی سازی این دو لایحه انشالله از هیچ کوششی دریغ نخواهیم کرد.

چرخش سیاسی سعید محمد؛  از 
اصولگرایان تندرو تا تعامل با اصلاح طلبان

رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی:

اکثریت مجلس به دنبال تعامل حداکثری 
با دولت چهاردهم است

نماینده مجلس:

کد ۱۹ مانع جذب معلمان جدید شده 
است

زینی وند در دیدار با کارکنان حوزه معاونت سیاسی  وزارت کشور؛

باید تلاش کنیم انصاف، عدالت و وفاق 
را وارد بدنه بروکراسی کشور کنیم

سه شنبه 27 شهریور 1403، 13 ربیع الاول 1446 ،17 سپتامبر 2024، شماره 4549، صفحه


